

Title (en)

Applicator unit for eyelash make-up comprising a mascara cake and a humidified dispensing element.

Title (de)

Auftragseinheit zum Schminken von Augenwimpern mit einer Mascaramasse und einem befeuchteten Spenderelement.

Title (fr)

Ensemble applicateur destiné au maquillage des cils comportant un pain de mascara et un élément de distribution humidifié.

Publication

**EP 0474319 A2 19920311 (FR)**

Application

**EP 91202667 A 19890627**

Priority

- EP 89401826 A 19890627
- FR 8808814 A 19880630

Abstract (en)

Applicator unit in the form of a pen, comprising a solid mascara cake and a dispensing element (brush, feather (pen)). This unit comprises a tubular body (401) and a cap (402) carrying the dispensing element (403) at the end of a rod (431), the tubular body (401) containing a mascara cake (407) which is at least partially hollowed out in order to permit charging of the dispensing element (403), the applicator unit containing, moreover, a reservoir which contains a liquid serving to moisten the dispensing element (403), the reservoir (404) and the dispensing element (403) being associated in such a manner that the dispensing element plunges into the reservoir when the cap (402) is fastened onto the tubular body (401) and the tubular body contains both the mascara cake (407) and the reservoir (404) of liquid. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ensemble applicateur sous forme de stylo, comportant un pain solide de mascara et un élément de distribution (brosse, plume). Cet ensemble comporte un corps tubulaire (401) et un capuchon (402) portant l'élément de distribution (403) au bout d'une tige (431), le corps tubulaire (401) contenant un pain de mascara (407) au moins partiellement évidé pour permettre le chargement de l'élément distributeur (403), l'ensemble applicateur contenant, en outre, un réservoir qui contient un liquide servant à humecter l'élément de distribution (403), le réservoir (404) et l'élément de distribution (403) étant associés de façon que l'élément de distribution plonge dans le réservoir quand le capuchon (402) est fixé sur le corps tubulaire (401) et le corps tubulaire contient à la fois le pain de mascara (407) et le réservoir (404) de liquide. <IMAGE>

IPC 1-7

**A45D 40/26**

IPC 8 full level

**A45D 33/00** (2006.01); **A45D 33/04** (2006.01); **A45D 34/04** (2006.01); **A45D 40/26** (2006.01); **B05B 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A45D 40/265** (2013.01 - EP US); **A45D 40/267** (2013.01 - EP US); **B05B 11/0035** (2013.01 - EP US)

Cited by

FR2777432A1; EP1262151A1; US7083350B2; WO0221969A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0349416 A1 19900103**; **EP 0349416 B1 19930127**; DE 68904608 D1 19930311; DE 68904608 T2 19930826; DE 68920593 D1 19950223; DE 68920593 T2 19950907; EP 0474319 A2 19920311; EP 0474319 A3 19920805; EP 0474319 B1 19950111; ES 2037444 T3 19930616; ES 2066341 T3 19950301; FR 2633498 A1 19900105; FR 2633498 B1 19920306; JP 2879573 B2 19990405; JP H02104306 A 19900417; JP H11103931 A 19990420; JP H11103932 A 19990420; US 5002415 A 19910326; US 5096319 A 19920317

DOCDB simple family (application)

**EP 89401826 A 19890627**; DE 68904608 T 19890627; DE 68920593 T 19890627; EP 91202667 A 19890627; ES 89401826 T 19890627; ES 91202667 T 19890627; FR 8808814 A 19880630; JP 16681489 A 19890630; JP 22756198 A 19980729; JP 22756298 A 19980729; US 37349389 A 19890630; US 59106090 A 19901001